
PROCES - VERBAL

Incheiat azi 31.01.2012, orele 12,oo cu ocazia sedintei ordinare pe luna ianuarie conform
convocatorului inregistrat la nr. 435/25.01.2012.

La sedinta sunt prezenti 10 consilieri din totalul de 11, cati numara consiliul local, d-l
Tudosia lipsand motivat ;in sala mai sunt prezenti d-na Director Preda Claudia si d-l Popescu
Gabriel.

D-l presedinte supune spre aprobare ordinea de zi :
1. Proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare pentru anul 2012-2013.

Initiator : primar
Raporteaza : Niti Madalina

2. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea bugetului local pe anul 2012.
Initiator : primar
Raporteaza : Condoiu Cecilia

3. Proiect de hotarare cu privire la aprobare taxa pentru colectarea si transportul gunoiului
menajer pentru anul 2012 de catre S.C. Prestari Servicii SRL.

Initiator : primar
Raporteaza : Popescu Gabriel

4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea organigramei si statului de functii privind
salariatii S.C. Prestari Servicii SRL pentru anul 2012.

Initiator : primar
Raporteaza : Popescu Gabriel

5. Discutii, intrebari si interpelari.
Ordinea de zi este aprobata cu 10 voturi pentru.
Se prezinta referatele dupa care se fac inscrieri la cuvant.
Se inscrie d-l Ban, lista ramanand deschisa.
D- l Ban : referitor la taxa de gunoi,eu propun sa se micsoreze, mi se pare prea mult 6

lei/persoana, in ceea ce priveste reteaua scolara ma abtin, fiecare parinte sa faca ce vrea cu
copilul lui, dar nu mi se pare normal ca un invatator sa predea la 4 clase, de-aia copii sunt bota
la scoala.

D-l Niti : in ziar scrie ca sunt 4 copii la Gradinita Ibanesti, nu 11 cati au fost pe tabel.
D-na Vana : dar exista semnaturile parintilor.
D-na Preda : eu personal am sunat toti parintii care au fost trecuti pe tabel si nu au

recunoscut ca au semnat,de exemplu d-na Ciubuc .
D-l Ban : cu privire la organigrama, firma sa-si faca salariile cum doreste, iar cu gunoiul

trebuie instiintata populatia, sa punem tomberoane.
D-l primar : firma o sa incheie contracte cu populatia, iar apoi vom recurge la amenzi.
D-l Niti : care este motivarea revocarii hotararii privind reteaua scolara ?
D-l Lica : consiliul de administratie al Scolii a luat hotarare sa se comaseze scolile,iar

consiliul local Cungrea, sa ramana asa cum sunt acum daca indeplinesc conditiile legale.
D-l Niti : propuneti taxa pentru gunoi.
D-L Tudor : eu stau la bloc si nu platesc 700 lei pe an pentru gunoi, oamenii nu vor fi de

acord cu acesta suma.
D-l Ban : la tara lumea nu e obisnuita ca la bloc, cu gunoiul.
D-l Niti : d-na directoare, va rog sa prezentati planul.
D-na Preda : ce vom face cu microbuzul scolar cel nou, nici banii pentru salarii nu sunt de

ajuns pentru lunile iulie si august.
D-na contabil : sumele au venit de la Bucuresti.



D-l Popa : e vorba de anvelopa salariala sau de ce ?
D-na Preda : ne mai trebuiesc 850 de milioane pentru salarii.
D-l Popa : niciodata invatamantul romanesc nu a ramas fara salarii, nivelul de jos la care a

ajuns invatamantul lasa de dorit, insa trebuie facuta o diferenta la salariu intre cei care au un
numar mai mare de copii si cei care au un numar redus de copii.

D-l Nicolescu : cheltuielile nu sunt din vina profesorilor sau a invatamantului, nici prin
comasare nu o sa facem economii

D-na Preda : in legatura cu normele oamenilor de serviciu de la scoala, consiliul de
administratie a luat hotarare cu privire la masurarea scolilor.D-nei Marinescu i s-a ingreunat
munca, ar trebui sa-i marim norma de lucru.

D-l Nicolescu : nu este treaba consiliului local angajarea femeii de serviciu la scoala.
D-na Preda : pe timpul iernii, cand se vor face focurile, d-l Popescu sa ne trimita doi

angajati de la societate sa o ajute pe d-na Marinescu.
D-l Popescu : sigur, o sa va trimit doi angajati de la societate sa va ajute cu focurile pe

perioada iernii.
D-l Niti : cum considerati sa fie comasate sau nu scolile ?
D-l Nicolescu :nu va speriati d-na director, nu trebuie sa inducem in eroare, sa intram in

panica,ce sa zica cei din Apuseni, unde au patru copii ; nu suntem singurii in situatia asta,
pana la 1 septembrie se pot intampla multe.

D-l Popa : pentru mine e o situatie delicata, am facut parte din sistem,dar am sa vorbesc in
calitate de consilier.Problema se pune din punct de vedere civic, ca un sat fara unitate scolara,
este un sat mort.Singurul element care mai tinea la sat era scoala. Daca nu stim sa apreciem
cultura, satul nu mai are existenta, nu se mai aude decat clopotul.Sunt scoli care dateaza de
peste 200 de ani, de exemplu Scoala Popesti.Sunt nevoit sa vorbesc pe baza legislatiei actuale
pentru a nu intra in coleziune cu scoala.

Propunerea mea este sa ramana Scoala cu cls. I-VIII Cungrea, cele doua Scoli de la Otestii
de Sus si Otestii de Jos si Gradinita de la centru.Acestea sa ramana, iar Inspectoratul Scolar,
daca vrea, poate sa infiinteze unitati scolare daca numarul de copii permite acest lucru.Noi, ca
oameni politici nu trebuie sa ne amestecam in treburile scolii.
In invatamant se inoada si se deznoada posturi pana la Sf. Dumitru.

Cu privire la buget, este mai subtire fata de anii trecuti,nu are investitii, este echilibrat,
impartit bine pe capitole.

Problema delicata este la societate ; sa se faca o medie/primarie la salarii, nu poate sa aiba
adimistratorul salariul cat primarul, iar celelalte functii de la societate sunt discutabile.

Taxa pentru gunoi este mare ;omul te refuza, iar in acest an electoral nu este recomandabil
sa ii sanctionam pe oameni cu amenzi.Sunt de parere ca taxa sa ramana la 3 lei/luna, respectiv
36 lei/an.Taxele si impozitele trebuie sa scada ;cetateanul nu intelege aceasta nevoie.

D-l Nicolescu : sunt doua hotarari total diferite, cred ca trebuie sa ajungem la o a treia.Daca
il ascultam bine pe d-l Popa, are dreptate.Cadrul didactic de la Otestii de Sus poate sa ne
actioneze in instanta, acelasi lucru poate sa faca si d-l Lica si nu se face o mare
economie.Problema este la GPN-uri, mai mult scriptic decat faptic.

Referitor la taxa de gunoi, trebuie sa se incheie contracte cu fiecare om in parte,dar cred ca
nici 10% din populatie nu accepta acest lucru.

D-l Tudor : e mult si 3 lei.
D-l Nicolescu : 3 lei ar fi bine, tinand cont ca majoritatea populatiei sunt pensionari.
Cu privire la organigrama, acolo avem profesionisti,pe d-na contabil.
D-l Nicolae : referitor la reteaua scolara, ne dezicem singuri,sa ramana cum a zis d-l

Popa ;stabilim noi soarta copiilor sau parintii ?



Referitor la societate, sa ne prezinte d-l administrator la urmatoarea sedinta numarul de
contracte incheiate, numarul de curse de tractor, cat combustibil se consuma lunar, cati
salariati se ocupa de colectarea gunoiului si ce salarii au acestia.

Cat priveste salariile, administratorul sa aiba 1200 lei, la tractorist sa i se dea salariu mai
mare iar casierul nu trebuie sa aiba 770 lei pentru ca nu vine zi de zi la serviciu sau sa-i mai
dam si alte atributii.

D-l Niti : cat incaseaza pe luna ?
D-l Tudor : societatea nu se autofinanteaza singura.Daca nu are activitati cum poate sa-si

plateasca angajatii ?Ei primesc 75% de la AJOFM, iar restul de 25% de la primarie.La sedinta
urmatoare sa ne prezinte si noua procesele verbale de receptie a lucrarilor efectuate pana in
acum.

D-l Popescu : noi o sa cautam sa prestam servicii si pentru alte societati cum ar fi : Petrom
sau alte societati mai mici, sa incheiem contracte cu ele.

D-na Preda : sunt surprinsa de atitudinea colegilor mei care neaga ceea ce au spus in
sedinta consiliului de administratie. D-na Dumitrescu a adus un tabel in care acei copii nu
exista,i-am sunat personal pe parintii nominalizati si mi-au spus ca nu au semnat nimic.

D-l Sandulescu : nu se discuta in sedintele de comisii. Noi, comisia de buget-finante, cerem
ca la urmatoarea sedinta sa ni se aduca de catre d-l administrator sursele de finantare ale
societatii. D-l administrator ne poate da in judecata si nu stiu cati dintre noi vom plati.
Daca celelalte surse sunt nesigure, cum stabilim salariul la casier,administrator….poate sa
faca citirea la apometre si d-l administrator.

Proiectul cu privire la aprobarea bugetului local se aproba in unanimitate de voturi, iar
celelalte trei puncte de pe ordinea de zi, raman in discutie,domnii consilieri solicitand o
sedinta extraordinara pe luna februarie.

Se declara inchise lucrarile sedintei.

PRESERDINTE SEDINTA, CONSILIER JURIDIC,
Constantin NITI Madalina NITI


